
Ilves ry.  jalkapallojaoston kokous                        Muistio 

Toimisto tai Teams kokous       ke 10.6.2020. klo 16-18 

 

Paikalla: 

Ilona Pasma 

Janne Räsänen 

Anna Grönroos 

Risto Valkeala 

Leena Työläjärvi klo 16.15 alkaen 

Maija Hopeakoski (Teams) 

Jani Tulehmo (Teams) 

Heikki Tarvainen (Teams) 

 

Muut: 

Jouko Turunen 

Ville Salonen (Teams) 

 

 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN JA OSALLISTUJAT 

Kokous avattiin klo 16 ja sihteeriksi valittiin Anna Grönroos. Todettiin läsnäolijat. 

 

2. EDELLISEN KOKOUKSEN MUISTIO 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen muistio.  

 

3. AJANKOHTAISET ASIAT  

Kari Pansio tuli valituksi Palloliiton läntisen alueen alueparlamentin varapuheenjohtajaksi sekä seurapalvelujen 

kehitysryhmän puheenjohtajaksi. Janne Räsänen valittiin urheilutoiminnan kehitysryhmän jäseneksi.  Linkki: 

https://www.palloliitto.fi/jalkapallouutiset/olli-tuominen-puheenjohtajaksi-historiallinen-alueparlamentti-kokoontui-

lantisella 

 

Keskusteltiin henkilöstömuutoksista. 

 

 

4. PELAAJAKEHITYS   

Pelaajamäärissä joitakin muutoksia poikien ja tyttöjen osalta kevään aikana, ei kuitenkaan merkittäviä 

muutoksia. Aamuharjoitteluryhmiin ilmoittautunut hieman vähemmän pelaajia, kuin viime vuonna. Normaali 

sarjatoiminta on alkanut tällä viikolla. Myös harjoittelutoiminta on normalisoitunut. Taitokoulu aloittaa 26.6.2020. 

 

Käytiin läpi junioriedustuspuolen kauden päätapahtumat loppuvuoden osalta. 

 

Ilves 2 aloittaa kautensa 13.6.2020 Tammelassa. Koronarajoitusten asettamat käytännön haasteet samat, kuin 

muillakin joukkueilla. 

 

Naisten ensimmäinen kotipeli pelataan Tammelassa ke 17.6.2020, tavoitteena saada rajoitusten mukainen 

määrä katsojia.  

 

 

5. FUTIS-LIIGAN TOIMINTA  

Toiminta on alkanut kesäkuun alussa. Pelaajarekisterissä yli 3000 hlöä. Rajoitukset asettavat haasteita esim. 

peli-iltojen järjestämisessä.  Vanhemmissa ikäluokissa haasteita joukkueiden muodostamisessa. 

https://www.palloliitto.fi/jalkapallouutiset/olli-tuominen-puheenjohtajaksi-historiallinen-alueparlamentti-kokoontui-lantisella
https://www.palloliitto.fi/jalkapallouutiset/olli-tuominen-puheenjohtajaksi-historiallinen-alueparlamentti-kokoontui-lantisella


 

 

6. OLOSUHTEIDEN KEHITTÄMINEN 

    Jalitsu-talkoisiin tällä hetkellä 165 ilmoittautunutta. Siirrettiin sääolosuhteiden takia viikolla eteenpäin. 

    17.6.2020 yhtiökokous, joka valitsee uuden hallituksen. Esitetään Asmo Martikaista hallituksen jäseneksi. 

 

 

7. ORGANISAATION TOIMINTA JA TALOUS 

Olosuhteisiin nähden taloustilanne on hyvä. Toteutuva turnaustoiminta vaikuttaa loppuvuoden talouteen.  

 

Kauden aloitus toteutettaneen tänä vuonna porrastetusti, koska vanhemmat ikäluokat pelaavat marraskuulle 

saakka. 

 

 

8. VIESTINTÄ  

Ilves Murisee ilmestyy 18.6.2020  

 

Kiinnitetään huomioita viestinnässä rajoituksiin. Viestintäjoukkueenjohtajille tieto: kuvien julkaisu → turvavälit 

huomioidaan. 

 

 

9. MUUT ASIAT  

• Edustus Oy uusi hallitus:3 uutta jäsentä: Reima Viskari, Ilkka Pohjoismäki, Miika Oksanen. 

• Ilves 90v juhlatoimikunnan perustaminen 

• Ilvespäivä Särkänniemessä, koronatilanteen vaikutus 

• Mahdollisia Ilvestuotteita myyntiin kesän aikana: esim. pyöräilykypärä Ilveksen väreissä, myyntituotteeksi 

Jalkapallo Oy:lle. Ilves juomapullo. Selvitellään asiaa. 

• Keskusteltiin junioriedustuksen toimihenkilöiden kesäjuhlien järjestämisestä elokuussa. 

 

10. SEURAAVASTA KOKOUKSESTA PÄÄTTÄMINEN 

Strategiatapaaminen 24.6.2020 

Seuraava jalkapallojaosto 6.8.2020 


